
Verslag jeugdraad 18/10/2022 

Aanwezig:  

Eppe De Meersman, Silke Feys (scouts Rotselaar) 

Nuria De Greef (scouts Wezemaal) 

Ewoud Vancraesbeek, Pieter Smets, Ben Tijsmans, Twanne Pierre (scouts Heikant) 

Noa Groessens, Tine De Cat (chiro Wezemaal) 

Silke Bosmans, Roos Andries (chiro Werchter) 

Michiel Bosmans, Jannes Devesse en Ferre Sterckx (jeugdhuis Mena) 

Yente Lodewijks (jeugdhuis Floere Bloes) 

Wannes Van Hassel, Jill Cuypers, Kaat Deroo, Dries Schrijvers, Dries De Vadder (onafhankelijk) 
Nele Demuynck (schepen jeugd) 

Stef Legiers (coördinator jeugd) 

 

 

Verwelkoming nieuwe jeugdraadleden 

• De voorzitter verwelkomt alle nieuwe gezichten. Iedereen stelt zichzelf kort even voor.  

 

Verkiezing bestuur 

• Huidig voorzitter Dries De Vadder verhuist en zal niet langer deel uitmaken van de jeugdraad. 

Ook penningmeester Yente Lodewijks legt zijn ambt neer binnen het bestuur van de 

jeugdraad. Hij blijft wel actief als afgevaardigde van jeugdhuis Floere Bloes. Ondervoorzitter 

Michiel Bosmans geeft aan verder te willen doen. 

 

• Er is één kandidate voor de functie van voorzitster: Kaat Deroo 

Er is één kandidate voor de functie van penningmeester: Jill Cuypers 

 

• De jeugdraad keurt de samenstelling van het nieuwe bestuur unaniem goed 

 

Opkomende evenementen jeugdraad 

• 26/10 Silent Disco 

Het evenement ‘silent disco’ werd door de jeugdraad goedgekeurd voor de projectsubsidie jeugd. De 

jeugdraad staat in voor de organisatie van het evenement. Er worden nog helpende handen gezocht 

door de werkgroep.  

De jeugdraad koopt 50 hoofdtelefoons aan. Deze komen in beheer van de jeugdraad en worden 

gestockeerd bij de jeugddienst. Jeugdverenigingen kunnen dit aanvragen bij de jeugdraad vanaf 

2023.  

• Oordoppenactie 3/11 

De jeugdraad kreeg een nominatieve subsidie toegewezen van de gemeente voor de organisatie van 

de oordoppenactie. Het budget zal integraal gebruikt worden voor een extra korting voor de 

deelnemers.   

De werkgroep zal alles in goede banen leiden de dag zelf. 



Energiebeleid  

• De energieprijzen zijn sterk gestegen en dit weegt op het budget van de gemeente en het 

OCMW. De jeugdconsulent geeft aan dat de gemeente daardoor heel wat maatregelen treft: 

verwarming op 19 graden, oprichting stuurgroep voor energiebesparende maatregelen, 

thermostatische kranen niet hoger dan 1, uittrekken van stekkers, …  

• Na deze inleiding wordt de vraag gesteld: Hoe gaan de verenigingen hier mee om?  

o Alle verenigingen geven aan dat het op dit moment nog haalbaar is. Zo werd de 

gastank van jeugdhuis Floere Bloes nog gevuld voor de sterke stijgingen.  

o De jeugdverenigingen nemen al maatregelen om enkel lokalen te verwarmen waar 

ze effectief aanwezig zijn, de lichten te doven, …  

• De oproep is om hier aandacht voor te houden met de hele leidingsploeg en tijdig mogelijke 

problemen te signaleren bij de jeugddienst.   

 

Procedures 

• Naar aanleiding van problemen met aanvragen fuif-, uitleendienst en pubborden overloopt 

de jeugdconsulent nog eens alle procedures. De vraag is om dit te overlopen met het hele 

bestuur/ leidingsploeg. 

• Fuifaanvraag: https://www.rotselaar.be/fuif-organiseren   

o Let op dat de namen die instaan voor toezicht in de omgeving op het ‘algemeen 

aanvraagformulier’ niet dezelfde zijn dan deze op het ‘aanvraagformulier voor het 

uitvoeren van bewakingsactiviteiten.  

o Wanneer je mensen met een duidelijke band met je vereniging als vrijwilliger wilt 

laten instaan voor bewaking, bevraag dan eerst of zij het laatste jaar in contact zijn 

geweest met de politie. Mogelijks wordt dit dan niet toegestaan en dit vermijd je dan 

beter om jezelf veel administratie te besparen.  

• Uitleendienst: https://www.rotselaar.be/uitleendienst  

o Je krijgt steeds via mail bevestiging: gebeurt dit niet na 3 à 4 werkdagen -> mailtje 

naar cultuur@rotselaar.be 

o Ga met respect om met gemeentelijk materiaal: stapel stoelen correct, geef melding 

van beschadigingen en hou je aan de datum van ophaling. Dit vermijdt eventuele 

kosten. De laatste tijd loopt dit niet goed bij de jeugdverenigingen, dus de vraag is 

om hier opnieuw attenter mee om te gaan.  

• Kampvuren en geluidsaanvragen (maximaal tot 1u): https://www.rotselaar.be/kampvuren-

en-kerstboomverbrandingen-aanvraag en https://www.rotselaar.be/activiteit-met-muziek-

organiseren  

o Hier gaat de dienst omgeving over en niet de jeugddienst. Bij vragen of problemen in 

eerste instantie de dienst omgeving contacteren. Geen reactie? Breng de jeugddienst 

op de hoogte.  

o Je kan niet een aanvraag doen voor een ‘activiteit met muziek’ en op dezelfde locatie 

overschakelen naar een fuif vanaf een bepaald uur die tot 4u duur. In dat geval dien 

je een fuifaanvraag te doen en heel het evenement rekening te houden met het 

fuifreglement (geen sterke drank, etc).  

o Het heeft ook geen zin de toelating aan te vragen tot bijvoorbeeld 2u. Deze zal 

teruggeschroefd worden tot maximaal 1u.  
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Evaluatie bedankingsBBQ 

• De jeugdraad geeft aan dat het verloop van de bedankingsbbq niet oké was: weinig respect 

voor de komiek, enkele individuen kenden hun grens niet, … Wel vonden de meeste de act 

een succes en was de avond over het algemeen meer dan geslaagd. 

• De jeugddienst vult aan dat de gemeente een heel mooi budget voorziet ter bedanking van 

de jeugdwerkvrijwilligers. Dit is zeker niet vanzelfsprekend in tijden van energiecrisis! De 

bedoeling is een gezellig samen zijn, om iedere vrijwilliger te bedanken waarbij cultuur tot bij 

de jeugd komt.  

• Er wordt besloten het huidige concept te behouden. De meeste leden vinden het aspect 

cultuur een meerwaarde en zien dit niet graag verdwijnen. Ewoud stelt voor om de 

verantwoordelijkheid bij de hoofdleiding te leggen die instaan voor hun medeleiding. De 

jeugddienst zal volgend jaar dan ook samenzitten met de hoofdleiding om enkele afspraken 

te maken. Ook wordt er gekeken dat de BBQ niet samenvalt met een andere activiteit bij 

Sportoase (bv. Voetbalwedstrijd sportief Rotselaar). Een wisselbeker is ook een mogelijkheid 

die bekeken zal worden.  

Varia  

De jeugddienst geeft aan dat de werken aan het skatepark weldra van start gaan. De verwachting is 

dat deze afgrond zijn midden november. Eind dit jaar zal ook de verlichting worden aangepakt 

waarna we een officiële heropening zullen houden.  

De jeugddienst brengt de EHBO cursus ‘reanimeren en defibrilleren’ nog eens in de aandacht. 

Gezien het succes is er een 2de editie op 24/11. De jeugddienst stuurt alle verenigingen nogmaals een 

uitnodiging via mail.  

Schepen Demuynck kaart het probleem aan van afval in de hoek van de pastorij in Wezemaal. Er 

wordt daar abnormaal veel blikjes en flesjes over de muur gesmeten. De schepen stelt dan ook de 

vraag aan de verenigingen om dit met de leidingsploeg op te nemen en te bespreken met hun leden 

van de leeftijd van 12-16 jaar. Het bankje op de locatie zal ook worden weggenomen.  

Jill maakt promo voor de Silent Disco en doet nog een oproep voor helpende handen  

Brent is kandidaat voor zijn fractie bij het OCMW. Dit wil voor Brent jammer genoeg zeggen dat het 

zijn laatste jeugdraad is. Hij neemt afscheid met een traktatie op de jeugdraaddag waar we hem 

uitzwaaien!  

Kaat stelt de vraag waarom er niks gebeurd met het landschapspark in Werchter. Ze wil graag weten 

wat daar de mogelijkheden zijn en eventueel een advies opmaken vanuit de jeugdraad. De 

jeugddienst bezorgt haar de contactgegevens van de juiste personen.  

➔ De eigenaar van het landschapspark is recent de toekomstvisie komen toelichten op de 

gemeenteraadscommissie. Zij hebben heel veel oog en aandacht voor de jongeren binnen 

onze gemeente. Zo stelden ze bijvoorbeeld voor een stuk in te richten met 

omnisportterreinen. Dit was een vraag eerder vanuit de jeugdraad. Jammer genoeg was er 

op de commissie vanuit de oppositie heel wat negativiteit rond deze uitwerking. 

Twanne meldt dat ‘Boerekesfuif’ op 1 april zal doorgaan en dit is geen grap.  

Ben geeft aan dat de jins van scouts Heikant ‘jeugd op nen hoop’ willen organiseren op 22 april.  

Ewoud meldt dat de ‘Colorrun’ dit jaar doorgaat op 15 april.  



Yente vraagt of de ‘ja-nee’ vuilbak van de gemeente beschikbaar is. Ze willen deze gebruiken aan JH 

Floere Bloes om peuken op de grond tegen te gaan. Jeugddienst vraagt dit na en laat iets weten.  

Yente geeft aan dat de bezoekers van ‘barkpark’ de grond aan het jeugdhuis gebruiken. Voorstel om 

hen de parking van bij de kermis te laten gebruiken. Het jeugdhuis contacteert hen in eerste instantie 

zelf 

Yente geeft aan dat JH Floere Bloes hun muren rottende zijn. Ze hebben een stevige offerte (+-

15.000euro) ontvangen om dit aan te pakken, dit zal mee met lokalensubsidie worden ingediend. 

Andere verenigingen nemen dit best mee in het achterhoofd. 

Er wordt gevraagd het jeugdsubsidiereglement opnieuw te bekijken op de volgende jeugdraad. De 

jeugddienst bekijkt alvast wat de opties en procedure zijn tegen volgende jeugdraad. 

 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en neemt afscheid van de jeugdraad. De 

vergadering wordt afgesloten, vanaf nu is het aan de voorzitster om de jeugdraad de weg te 

wijzen.  

  


